
Zápis ze 7. jednání Komise pro „Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích“ 

a komunitní plánování sociálních služeb RMČ Praha 17 dne 25. 11. 2015 

 

Přítomni:    Ing. Šimonová, Mgr. Čermáková, p. Masopust, p. Svoboda, Bc. Štěpař, p. Hejnic,           

p. Horňák                                      

Hosté:         Mgr. Alena Presslová 

 

Program:  

1) Předsedkyně komise Ing. Šimonová zahájila jednání komise, přivítala nového člena komise 

p. Horňáka a představila hosta. Proběhlo hlasování o přítomnosti hosta 

Hlasování Pro:      7                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení: Komise schválila přítomnost hosta na dnešní komisi.  

 

2) Hlasování o schválení programu 

         Hlasování Pro:      7                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení:  Komise schválila program dnešní komise. 

3) Mgr. Presslová informovala o Koncepci sociálního bydlení, která byla schválena vládou ČR 

na jejím zasedání dne 12. 10. 2015 a na jejím základě by měl vzniknout zákon o sociálním 

bydlení. S koncepcí byli seznámeni vedoucí sociálních  odborů městských částí. Komise 

navrhla, aby v odpovědi na MHMP bylo uvedeno, že bydlení v DPS je bydlení sociální. 

4) Práce na projektu výstavby  DPS pokračují dle zadání a časového harmonogramu.  

5) Ing. Šimonová informovala o úspěšném veřejném setkání s občany, které proběhlo dne 8. 
10. 2015 v 17 hodin v KC Průhon a na kterém byl představen projekt DPS v Řepích a 
zodpovězeny otázky občanů.  

6) Komise byla informována o vypsání výběrového řízení na „Zpracování aktualizace 

střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb a bydlení na území MČ Praha 17 – Řepích“.  

Na základě výběrového řízení byl vybrán p. Svoboda.  Aktualizace střednědobého plánu musí 

být zpracována do 15. 12. 2015.  Komise se dále zabývala základními okruhy problematiky, 



která by měla být v této aktualizaci střednědobého plánu rozvoje soc. služeb zpracována. 

Zdůrazněna byla především nutnost vycházet při zpracování z aktualizace SPRSS hlavního 

města Prahy.  

 

Ing. Šimonová ukončila jednání s tím, že příští jednání komise bude v lednu 2016, termín 

bude sdělen s předstihem. 

Praha, 25. 11. 2015 

Zapsala : Ing. Balázsová 

 

 

 

 

 

     …………………………........                                       ……...…..………………………… 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová                ověřovatel zápisu p. Masopust 


